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امروز در ورزش

 نخستین دیدار شهردارى تبریز و نفت آبادان 
از مرحله نیمه نهایى لیگ برتر بســکتبال امروز 

برگزار مى شود.
 هفته هجدهم لیــگ برتر والیبــال  امروز با 6 
دیدار پیگیرى مى شود که در مهمترین بازى ها 
خاتم اردکان- شهردارى تبریز (16:00) و بانک 
ســرمایه- هاوش گنبد (17:30) با هم روبه رو 

مى شوند.
 در جام حذفى انگلیس امشــب 3 دیدار برگزار 
مى شود که در حســاس ترین مسابقه چلسى- 

نوریچ  سیتى (23:15) به مصاف هم مى روند.
 اتلتیکومادریــد- ســویا و والنســیا- آلاوس 
(21:30) اسپانیول-بارســلونا (23:30) در جام 

حذفى اسپانیا با هم دیدار مى کنند. 

تیتربازى

 محمد عباس زاده، مهاجم سایپا در نیم فصل اول با 
رضایت على دایى به نساجى مازندران بازگشت.

 با حضور رئیس جدید فدراســیون بســکتبال 
محرومیت انضباطى ســرمربى و تماشــاگران تیم 

بسکتبال پتروشیمى کاهش یافت.
 با اعلام پزشک پرســپولیس، کمال کامیابى نیا 
به دلیل مصدومیت تا 3 هفتــه دور از میادین خواهد 

بود. 
 سید امجد مسعودزاده، مدیرعامل باشگاه مس 
کرمان اســتعفاى خود را به هیأت مدیره این باشگاه 

تقدیم کرد.
 تیم ملى فوتبال امید عراق با گلزنى بشــار رسن 
برابر اردن به یک چهارم نهایى مسابقات قهرمانى زیر 

32 سال آسیا صعود کرد.
  رئیس جدید فدراســیون بسکتبال با استعفاى 

رئیس کمیته هاى مسابقات و داوران موافقت نکرد.
 تیم کشتى آزاد ایتالیا براى برگزارى یک اردوى 
مشترك با تیم کشتى آزاد کشورمان 12 بهمن ماه به 

ایران سفر مى کند.

موافقت بلژیکى ها با حضور همســر کاوه 
رضایى در شارلوا| در شــرایطى که فدراسیون 
والیبال بلژیک تأکید کــرده بود که طبق قانون این 
کشور، ورزشکاران نمى توانند با حجاب در مسابقات 
حضور داشته باشــند، اما با حضور فرنوش شیخى 
(همسر کاوه رضایى) در تیم والیبال شارلوا موافقت 
کردند. پایبندى به اعتقادات بانوى ایرانى، فدراسیون 
بلژیک را مجاب کرد که از حضورش در تیم شــارلوا 
ممانعت به عمل نیاورد. به این ترتیب فرنوش شیخى 
که به همراه همسرش (کاوه رضایى، مهاجم تیم ملى 
فوتبال ایران) در بلژیک حضــور دارد با تیم والیبال 

بانوان شارلوا به توافق رسید.
بى پولى، اردوهــاى پارالمپیکى را تعطیل 
کرد| از ابتداى  ســال 96 به مدت 4ماه کمیته ملى 
پارالمپیک بخشى از بودجه مصوب خود را دریافت 
کرده و قرار بر این بود این بودجه هر ماه به حســاب 
کمیته ملى پارالمپیک واریز شود که به نظر مى رسد 
دولت به تعهدات قانونى خود عمل نکرده اســت و 
این بودجه طى چند ماه گذشته کاهش محسوسى 
داشــته و از آبان ماه هیچ بودجه اى از سوى دولت به 
حساب کمیته ملى پارالمپیک واریز نشده است. این 
مسأله سبب تعطیلى اکثر اردوها ازجمله بسکتبال 
با ویلچر، والیبال نشسته، تیراندازى و تیروکمان از 

دى ماه و قایقرانى از آذرماه شده است.
مرگ گلر تیم زنان ملوان به علت ایســت 
قلبى|  آتنا محمدى، دروازه بان تیم منحل شــده 
ملوان انزلى سه روز گذشته به دلیل ایست قلبى از 
دنیا رفت و امروز مراســم ســوم او برگزار مى شود. 
سارا قمى، هم تیمى سابق آتنا محمدى در این باره 
گفت: «آتنا متولد  سال 1372 و در یک سال گذشته 
دچار مشکل افت فشار بود. گفته شده پزشک معالج 
قرصى را براى او تجویز کرده بود و ظاهرا شب آخر به 
دلیل بالا بودن دوز قرص حال وى وخیم شد و قبل 
از رسیدن به بیمارستان دچار ایست قلبى شد.» آتنا 
دو سال ونیم در تیم ملوان بازى کرد و پس از انحلال 

این تیم دیگر تیمى نداشت.
موافقت با حضور عکاسان مرد در مسابقات 
زنان| محمد  سلطان حســینى، مدیــرکل ورزش 
و جوانان اســتان اصفهان دربــاره اعتراضاتى که 
رسانه هاى اصفهان در ارتباط با عدم حضور عکاسان 
مرد در مسابقات فوتبال بانوان دارند، گفت: «زمانى 
که عکاسى مجوز عکاسى از مسابقات بانوان را دارد 
و از مسابقات هندبال، والیبال و بقیه رشته هایى که 
پوشش اســلامى دارند در راستاى کمک به ورزش 
بانوان عکاسى مى کند از نظر من ایرادى براى حضور 
در مسابقات فوتبال بانوان هم نیست و باید پیگیرى 
کرد که ممنوعیت از طرف حراست اداره  کل ورزش و 

جوانان اصفهان به چه دلیل است. »

خارج از گود  

رحیمــى،  علیرضــا 
رئیــس فدراســیون 
به خاطر  فقــط  هندبال: 
آبروى مملکــت و رفاقت با 

کفاشــیان به فوتسال سالن 
دادیم/کســى را براى اســتفاده 

از سالن هندبال دعوت نکرده بودیم که به رختکن 
کوچک ما بیاید/ بهترین کفپوش و امکانات در تالار 
هندبال ایران وجود دارد و فوتسالى ها جایى بهتر از 
این جا پیدا نمى کردند/ اگــر آقایان باز هم از ما براى 
برگزارى بازى هاى ملى درخواســت سالن کنند، 

نخواهیم  پذیرفت

همسر  شجاعى،  فریده 
پورحیدرى:   منصــور 
نمى توانم از حق دو ســال 
نیمکت نشــینى منصور با 
عصا بگذرم/ همه تلاشــم 

را مى کنــم که دوســتانه حق 
خانواده ام را بگیرم و قصد جنجال ندارم/ خوشحالم 
که منصور نیست تا این روزهاى استقلال را ببیند/در 

ورزش نیستم چون ورزش ما را دوست ندارد

مرتضى پورعلى گنجى، 
بازیکــن ایرانــى تیم 
الســد قطر: مى خواهم 
سطح کیفى خود را تا آغاز 

جام جهانى بالا ببرم/ حضور 
در جام جهانــى یکــى از دلایل 

ماندن من در السد بود/ رقابت در لیگ قوى ستارگان 
زیباست/اگر مقابل اسپانیا و پرتغال نتیجه بگیریم 

دستاورد تاریخى بزرگى را کسب کرده ایم

وحید امیــرى، مهاجم 
از  است  زود  پرسپولیس: 
قهرمانــى در لیگ حرف 
بزنیم/ باید بــازى به بازى 
جلــو برویــم و از حریفان 

غافل نشــویم/ باید به تصمیم 
طارمى احترام بگذاریم چــون زحمات زیادى براى 
پرسپولیس کشید/ اردوهاى یک روزه تیم ملى ایده 
فوق العاده کى روش است/ در باشگاه ها رقیب هستیم 

و در تیم ملى رفیق
 

تریبون

جنجال دستیار کى روش
اوســیانو دکروز، دســتیار 
پرتغالى ســرمربى تیم ملى 
فوتبال ایران روز گذشــته 
خبرساز شد. ماجرا از این قرار 
بود که جیم  هانسن به عنوان 
نایب رئیس کمیته انضباطى یوفا 
و مشاور بین المللى فیفا به دعوت از مسئولان فوتبال 
کشور ایران در کشورمان حضور دارد تا از امکانات و 
شرایط زیرساختى فوتبال ایران بازدید به عمل آورد. 
روز گذشته وى به همراه خطیر، مشاور محمدرضا 
ساکت دبیرکل فدراسیون به مجموعه کمپ تیم هاى 
ملى رفت تا از ســاختمان پک بازدید کند که اتفاق 
ناشایســتى در بدو ورود او به این ساختمان رخ داد.  
هانســن و خطیر با دســتیار کارلوس کى روش در 
تیم ملى مواجه شدند. خطیر و کروز درست مقابل 
چشمان بهت زده نایب رئیس کمیته انضباطى یوفا و 
مشاور بین المللى فیفا با یکدیگر درگیر شدند. کروز 
خطاب به  هانسن تأکید کرد که اجازه بازدید به هیچ 
کدامشان نخواهد داد و حتى وقتى  هانسن تأکید کرد 
کى روش هم به خوبى او را مى شناسد، باز هم دستیار 
کى روش اجازه ورود به این دو میهمان را نداد. بعد از 
این واکنش دستیار کى روش، خطیر از او به تندى 
انتقاد کرد و همین باعث شد درگیرى لفظى شدیدى 
بین آنها رخ دهد که اگر اطرافیان این میهمانان به 
درگیرى آنها ورود نمى کردند، چه بســا به درگیرى 
فیزیکى منجر مى شد. در نهایت هم دستیار ساکت، 
شکواییه اى علیه کروز تنظیم کرد و آن را در اختیار 

کمیته اخلاق فدراسیون قرار داد. 

چهره روز

شهروند| نقل وانتقالات نیم فصــل لیگ برتر فوتبال با تمام حاشیه ها و 
جنجال هایش به پایان رســید. البته نقل وانتقالات نیم فصل لیگ هفدهم 
مثل سال هاى گذشته جنجالى نبود، چون پرسپولیس به دلیل محرومیت و 
استقلال هم به دلیل مشکلات مالى حضور فعالى در خریدوفروش بازیکنان 

نداشتند.
سرخابى هاى بیکار

اســتقلال در نقل وانتقالات ابتداى فصل حضور فعالى داشت. علیرضا 
منصوریان روى هر بازیکنى که دســت گذاشــت، توســط باشگاه جذب 
شد و انتظار مى رفت او با تیم پرســتاره اى که بسته نتایج خوبى بگیرد اما 
درنهایت این اتفاق رخ نداد و وینفرد شــفر آلمانى جانشین او شد. شفر در 
همان روزهاى ابتدایى حضورش در اســتقلال گفت که این تیم به تقویت 
نیاز دارد. قرار بود استقلال در نقل وانتقالات نیم فصل به تقویت خود بپردازد 
اما در کمال تعجب این تیم جز بهنام برزاى و محســن کریمى که آنها هم 
بازیکنان خودش بودند، بازیکن دیگرى جذب نکرد. در واقع اســتقلال در 
نقل وانتقالات نیم فصل به گونه اى فعالیت کرد که انگار مثل رقیب دیرینه اش 
محروم از فعالیت براى جذب بازیکن است. شفر بارها در جلسه با افتخارى 
از نیاز تیم به جذب یک مهاجم و  هافبک بازیســاز که در غیاب جپاروف به 
داد استقلال برسد، خبر داده بود اما درنهایت مدیریت باشگاه نتوانست در 
جذب بازیکن موفق باشد. البته استقلال در لیست بازیکنان خروجى پرکار 
بود و یعقوب کریمى، حسن بیت سعید، سجاد شهباززاده و مجتبى جبارى 
را از دست داد. استقلال با توجه به از دست دادن بیت سعید و شهباززاده به 

دنبال جذب مهاجم کامرونى که مدنظر شفر قرار داشت، بود اما این مهاجم 
کامرونى درخواست مالى بالایى از استقلال داشت که درنهایت این انتقال 
عملى نشد. پرسپولیس هم به دلیل شکایت باشگاه ریزه اسپور و تخلف در 
امضاى قرارداد با مهدى طارمى توسط فیفا از نقل و انتقالات محروم شد که در 
این میان طارمى را هم از دست داد. البته پرسپولیس در نیم فصل دوم با توجه 
به پایان خدمت سربازى احمد نوراللهى مى تواند از این بازیکن استفاده کند. 
به جز استقلال و پرسپولیس، تیم نفت تهران هم فعالیتى در نقل وانتقالات 
نداشت. این تیم اگرچه با واگذارشدن به شرکت تهران کاررسا اوضاع آرامى 
پیدا کرده اما در فصل نقل وانتقالات خریدى نداشــت و یک بازیکن به نام 

مجتبى حقدوست را از دست داد.
تراکتور، اس.خوزستان و ذو ب آهن، موفق ترین ها

تراکتورسازى با استفاده از امتیاز نظامى بودن خود توانست 3 بازیکن موثر 
ذوب آهن را که در نیم فصل سرباز شده بودند، به خدمت بگیرد. سعید آذرى، 
مدیرعامل ذوب آهــن تلاش زیادى کرد تا از سربازشــدن 3 مهره کلیدى 
تیمش جلوگیرى کند اما درنهایــت زور تراکتور به تیم اصفهانى چربید و 
دانیال اسماعیلى فر، رضا شربتى و احسان پهلوان سرباز شدند. تراکتور علاوه 
بر این 3 بازیکن قاسم اســلامى خواه، ژوردى مارتینز آلمیدا، امیرارسلان 
مطهرى و مهدى مهدى پور را خرید. این تیم ســینا عشورى، محمد نورى 
و شــهرام گودرزى را از دست داد که جدایى عشورى و نورى با حاشیه هاى 
زیادى براى تراکتور همراه بود. ذوب آهن هم با وجود از دست دادن 3 بازیکن 
فعالیت ویژه اى در فصل نقل وانتقالات داشت. اکبر ایمانى، بختیار رحمانى، 

میلاد فخرالدینى و سجاد شــهباززاده بازیکنان سرشناسى هستند که با 
نظر امیر قلعه نوعى به ذوب آهن پیوستند. ذوب آهن به دنبال جذب عیسى 
آل کثیر از نفت تهران هم بود که درنهایت این انتقال عملى نشد. فراز کمالوند 
سرمربى صنعت نفت با این که از مشــکلات مالى باشگاه گله مند است اما 
توانست در مهلت نقل وانتقالات نیم فصل بازیکنانى مثل سوشا مکانى، طالب 
ریکانى و ســعید لطفى را جذب کند تا فعالیت خوبى در این مهلت داشته 
باشد. در بین تیم هاى موفق در فصل نقل وانتقالات، عملکر باشگاه استقلال 
خوزستان هم به گونه اى بود که تمجید عبداالله ویسى از مسئولان باشگاه را به 
دنبال داشت. استقلال خوزستان توانست با جذب بازیکنانى مثل اسماعیل 
شریفات، عادل کلاه کج، محمد آرام طبع و یعقوب کریمى به بهترین شکل 

تیمش را براى ادامه مسابقات لیگ برتر تقویت کند.
فرصت براى جذب بازیکنان آزاد

اگرچه فصل نقل وانتقالات نیم فصل فوتبال ایران روز گذشــته به پایان 
رسید اما تیم ها مى توانند 3 بازیکن آزاد جذب کنند. در واقع تیم هایى که 
نتوانستند در مهلت نقل وانتقالات نیم فصل بازیکنى بگیرند، مى توانند امیدوار 
باشــند که در ادامه فصل با جذب بازیکنان آزاد به ترمیم نقاط ضعف خود 
بپردازند. قطعا  این قانون براى استقلال که نتوانست بازیکنى را جذب کند، 
مفید باشد تا بلکه با برطرف شدن مشکلات مالى تیمى کامل براى حضور در 

لیگ قهرمانان آسیا تدارك ببیند.

شهروند| بازار حضور مربیان کروات در فوتبال 
ایران بــاز هم داغ اســت. برانکو با پرســپولیس 
پادشــاهى مى  کند. کرانچار هم که مربى بزرگى 
اســت ولى با وجود فوتبال خــوب تیمش نتیجه 
نگرفته اســت. دراگان اســکوچیچ هم که رسما 
هدایت خونه به خونه بابــل را برعهده گرفت. لوکا 
بوناچیچ دیگر مربى کروات لیگ بود که شــروعى 
ناامیدکننده با گسترش فولاد تبریز در لیگ برتر 
داشــت و از کار برکنار شــد. بازار حضور مربیان 
کروات در فوتبال ایران همان طور که اشاره شد، باز 
هم داغ داغ است. مربیانى که از بسیارى از مریبان 
داخلى بهتر کار مى کنند. وینکو بگوویچ یکى دیگر 
از مربیان کروات شــاغل در فوتبال ایران است که 
الان هدایــت گل گوهر ســیرجان را در لیگ یک 
برعهده دارد. با بگوویچ که حالا ســال هاى حضور 
او در ایران به 20 سال رسیده است ، درباره حضور 
مربیان هموطنش در بازار ایــران حرف زدیم که 

این گفت و گو را در زیر مى خوانید: 
 در سال هاى گذشــته مربیان زیادى از 
کشور کرواسى به فوتبال ایران آمده  و کار 
کرده اند. چرا فوتبال ایران به مربیان کروات 

تا این حد اعتماد دارد؟
 اول از همه باید بگویم که از نظر فرهنگى جامعه 
کرواســى با جامعه  ایران نزدیکى هاى زیادى دارد 
و همین موضــوع باعث مى شــود مربیانى که از 
کشور من به ایران آمدند، بتوانند راحت با شرایط 
کنار بیایند و کار کنند. مســأله دیگر موضوعات 
مالى و علمى اســت. باشگاه هاى ایرانى شاید مثل 
کشورهاى عربى پول نداشته باشند که به مربیان 
صاحب نام بدهند و با قراردادهــاى گران مربیان 
اسم ورسم دار و بسیار بزرگ جذب کنند. به همین 
ترتیب مربیان کرواتى که امتحان خود را در ایران 
پس داده  اند و علــم کافى را دارنــد، مورد توجه 
قرار مى گیرند. منظورم این اســت که با شــرایط 
اقتصادى اى که باشگاه هاى ایرانى دارند، مى توانند 
مربى خوب از کرواســى بیاورند که این اتفاق در 

سال هاى اخیر در فوتبال ایران افتاده است.
 آمار و ارقام نشــان مى دهد که مربیان 
کروات توانســته اند تاثیرگذارى بســیار 

زیادى هم در فوتبال ایران داشته باشند. 
شــما اگر به کارنامه مــا نگاه کنیــد، متوجه 
موفقیت ها خواهید شد. ایویچ و استانکو کارهاى 
بزرگى براى تیم ملى و پرســپولیس انجام دادند. 
بلاژویچ بازیکنــان زیادى را به فوتبــال ایران در 

تیم ملــى معرفى کــرد و ســاختار را تغییر داد. 
فرانچیــچ در فــولاد قهرمانــى آورد و موفق بود. 
نیکولیچ خدمات خوبى به فوتبال پایه ایران داشت. 
خود من در تیم ملى امید و پرسپولیس و تیم هاى 
دیگــر بازیکنان جوانى را به فوتبال شــما معرفى 
کردم. برانکــو ایوانکوویچ یــک دوره با تیم ملى 
امید قهرمان بازى هاى آسیایى شــد. با تیم ملى 
بزرگسالان در جام ملت هاى آســیا به مقام سوم 
رسید و با بدشانســى در پنالتى به چین باخت و 
فینالیست نشد. او حتى ایران را به جام جهانى هم 
برد. برانکو بعد از چند  ســال به پرسپولیس آمد و 
مى بینید که 3 سال است پرسپولیس را به بهترین 
تیم ایران تبدیل کرده و به جمع 4 تیم برتر آســیا 
هم برد. کرانچار در ســپاهان دو قهرمانى آورد و 
تیم هایش فوتبال خوبــى بازى مى کنند. لوکا هم 
درست است که چند  ســال خوب نتیجه نگرفت 
اما او ســپاهان را به فینال آسیا و جام باشگاه هاى 
جهان برد. اسکوچیچ هم بازیکنان جوانى را معرفى 
کرد و عملکرد خوبى در فوتبال ایران داشــت که 
مى تواند کارهاى بزرگترى هم انجام دهد. این آمار 
نشان مى دهد که مربیان کروات توانسته اند خوب 
کار کنند و همین مسأله باعث مى شود باشگاه هاى 

ایرانى هم اعتماد خوبى به آنها داشته باشند.
 درست اســت که مربیان کروات بهترین 
انتخاب در ســال هاى اخیر براى باشگاه هاى 

ایرانى بوده اند اما بازار فوتبال ایران هم براى 
مربیان کرواسى خیلى خوب بوده است. 

به هرحال بایــد قبول کنید کــه مربیان کروات 
زحمات زیادى کشــیده اند و موفقیت هاى زیادى 
کســب کرده اند. من فکر مى کنم فوتبال ایران باید 
قدردان مربیان کروات باشد و به نوعى به آنها مدیون 
است. البته این که باشــگاه هاى ایرانى به همکاران 
هموطن من اعتماد کردند هم، قابل  تشــکر است. 
شــما این نکته را فراموش نکنید که یک نفر وقتى 
مى تواند در کرواســى مدرك بگیرد که تحصیلات 
عالى دانشگاهى را طى کند و خیلى سخت مى تواند 

مدرك مربیگرى بگیرد.
 به آمار خوب مربیان کروات در ایران اشاره 
کردید. فکر مى کنید این که آنها مى توانند در 
فوتبال ایران نسبتا خوب کار کنند، به  خاطر 

ضعف علمى مربیان داخلى ایران است؟
من هیچ وقت به خودم اجازه نمى دهم که درباره 
مربیان ایرانــى اظهارنظر کنم. ایــران هم مربیان 
بزرگــى دارد که موفقیت هاى زیادى داشــته اند و 
نتایج خوبى هم گرفته اند. مربیگرى در ایران درحال 
پیشرفت است و من فکر مى کنم تا چند  سال دیگر تا 
حد بسیار زیادى به خودکفایى خواهد رسید. منتهى 
مربیان کروات همان طور که گفتــم، با دانش باید 
باشند. در کل دنیا هم که نگاه کنید، مربیان کروات 
بسیارى درحال کارکردن هستند و لژیونرهاى مربى 

از لژیونرهاى بازیکن بیشــتر هســتند. یک مربى 
کروات علاوه بر مســائل تاکتیکى و تمرینى،  از علم 
روانشناسى ، آناتومى و فیزیولوژى بدن،  بدنسازى  و 
خیلى  دانش هاى مکمــل علم مربیگرى هم آگاهى 
و تسلط دارند. این مســأله تأثیر بسیارى زیادى در 
موفق شــدن آنها مى گذارد. در کشور ما اگر مدرك 
مربیگرى و دانشگاهى عالیه نداشته باشید، حتى در 
لیگ دسته سوم هم نمى توانید کار کنید و به  خاطر 
همین است که فوتبالیست هاى خوبى هم در کشور 

ما پرورش پیدا مى کنند.
 شما تجربه سرمربیگرى در پرسپولیس 
را در کارنامه دارید. نظرتــان درباره برانکو 
برانکو تیمى قدرتمند  ایوانکوویچ چیست؟ 
ســاخته که فاصله زیــادى از فوتبال ایران 

گرفته است.
برانکــو یکى از بــا دانش ترین مربیــان کنونى 
فوتبال جهان اســت، چون هموطن من است این 
را نمى گویم. او از نظر مربیگرى،  علمى،  رفتارى و 
خیلى مســائل دیگر در بالاترین درجه قرار دارد. 
آرامش بســیار زیادش باعث مى شود مشکلات را 
یکى پس از دیگرى از پیــش روى خودش بردارد. 
او در پرســپولیس از همــان اول تأثیرگذار بود و 
ثبات کارى باعث شد پرسپولیس را به بهترین تیم 
کنونى ایران و یکى از تیم هاى خوب آسیا تبدیل 
کند. البته تمام مربیان دنیا فرازونشیب در کار خود 
دارند. گواردیولا همین  سال قبل با منچسترسیتى 
خوب نتیجه نگرفت، اما امسال با قدرت صدرنشین 
لیگ انگلیس است. هرکســى در کار خود ثبات 
داشــته باشــد، با تکیه کردن بر علم و دانشى که 
دارد، بالاخره مى تواند به موفقیت برســد. برانکو 
علاوه بر مربى خوب یک روانشناس برجسته است 
و تمام کارهایش با علم روز دنیا انجام مى شــود. 
پس نباید از موفقیت هاى پرسپولیس برانکو زیاد

 تعجب کرد.
 یک انتقاد جدى به مربیــان کروات این 
است که با وجود ســال هاى حضور در ایران، 

فارسى را خوب یاد نمى گیرند.
شاید فارســى یادگرفتن برایشان خیلى سخت 
اســت. من خودم الان نزدیک به 20 سال است که 
به ایران آمده ام و ســعى کرده ام فارسى یاد بگیرم. 
فارسى را تا حد زیادى بلدم اما به خاطر لهجه شاید 
منظورم را بعضى مواقع سخت برسانم. با این حال، 
دوست داشــتم خودم با مردم، مربیان و بازیکنان و 

مدیران حرف بزنم و به همین   خاطر یاد گرفتم. 

شهروند| «آقاى افتخارى این تصمیم را گرفت 
و این تصمیم را به بدترین شکل ممکن جلو برد که 
حواشــى زیادى پیش آمد. من فقط در جلســه اى 
که با بچه هاى تیم بود، انتقادى را مطرح کردم ولى 
بعد از آن این تصمیم را گرفتند. این کارشان تقاص 
ســنگینى دارد». مجتبى جبارى با این صحبت ها 
عملا نشــان داد که به رفتارهاى مدیران باشــگاه 
استقلال نســبت به خودش واکنش نشان خواهد 
داد. داستان فسخ یک طرفه قرارداد جبارى از سوى 

باشگاه استقلال براى بازیکنان،  رسانه ها و 
هواداران به هیچ عنوان پذیرفتنى نبود. 

نکته قابل  توجه اینجاســت که به 
نظر مى رسد داستان هاى جبارى 

و استقلال ادامه دارد.
حمایت بازیکنان از جبارى

بلافاصلــه پس از خبر فســخ 
رســمى قرارداد مجتبــى جبارى 

توسط باشگاه استقلال، بازیکنان این تیم 
در پست هایى اینســتاگرامى از این بازیکن 

حمایــت کردند. ایــن حمایت ها در 
شرایطى صورت مى گیرد که حالا 
همه مى دانند جبــارى به دلیل 
اختلاف با مدیران باشگاه و شخص 
ســیدرضا افتخــارى از تیم کنار 
گذاشته شده و حمایت بازیکنان 
از جبــارى مى تواند به 
مخالفت بــا مدیریت 
باشــگاه هم تعبیر 
شــود. با این وجود 
نارضایتى بازیکنان 
و هواداران شایعاتى 
احتمــال  دربــاره 
را  افتخــارى  برکنارى 
هم بر سر زبان ها انداخته که 

خبرى رسمى نیست.
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مجتبى جبــارى روز گذشــته در مصاحبه اى 
جنجالى رسما اعلام کرد تا پایان فصل با هیچ تیمى 
قرارداد امضا نمى کند. او با افشاگرى جنجالى درباره 
مدیران باشگاه استقلال هم گفت: «در ابتدا گفتند 
بحث پزشکى بوده است که این موضوع نادرست بود 
و صحت نداشت. در ادامه مدعى شدند شفر تمایلى 
به حضور من در تمرینات نداشته است که شفر هم 
در جلسه به من گفت؛ چنین اظهارنظرى نکرده و از 
رفتارهاى باشگاه ناراحت شد. من براى حل مشکل 
از فدراسیون فوتبال پیگیر شدم و آن جا اطلاع پیدا 
کردم که مسئولان باشگاه استقلال مدعى شده اند 
من در تمرینات شــرکت نکرده ام. حــالا هم با این 
فسخ یک طرفه قرارداد آقایان اشتباهات خودشان 

را تکمیل کردند و مطمئن باشــند که این کارشان 
تبعات سنگینى براى باشگاه دارد.»

اشتباه بزرگ جبارى
روزبه وثوق احمدى رئیس کمیته تعیین وضع 
بازیکنان فدراسیون فوتبال روز گذشته در توضیح 
اتفاقاتى که در پرونده مجتبى جبــارى رخ داد، در 
مصاحبه  اى اعلام کرد: «قرارداد جبارى با باشــگاه 
استقلال بســیار خاص و پیچیده است و بندهاى 
منحصر به فردى در آن گنجانده شده است. کمیته 
تعیین وضع نیاز به زمان دارد تا جوانب مختلف این 
پرونده را بسنجد. جبارى در این فصل 2بار به کمیته 
تعیین وضع مراجعه کرده و 2 درخواست متفاوت 
را ارایه کرده است. باشگاه هم طى لایحه اى پاسخ 
سوالات نوبت آخر جبارى و وکیلش را به ما تحویل 
داد و ساعاتى بعد قرارداد این بازیکن را فسخ کرد. 
این اتفــاق درحالى افتاده کــه در یکى از بندهاى 
قرارداد امضا شــده، جبارى این حق را به مدیران 
باشــگاه اســتقلال داده که قرارداد او را یک  طرفه 

فسخ کنند.»

آیا مسئولان باشگاه حق فسخ قرارداد یک طرفه را داشتند؟

جبارى استقلال را تهدید کرد!

وینگو بگوویچ در گفت وگو با «شهروند» به یک پرسش کلیدى پاسخ داد 

چرا کروات ها در ایران بازار کار دارند؟
 من و هموطنانم به دانشگاه مربیگرى  رفته ایم که با سختى هاى فراوان مدرك گرفتیم و با کمترین پول بیشترین بازدهى را داریم

توییت ورزشى

کاربران توییتر در واکنش به برخى اتفاقات 
روز ورزش توییت هاى جالبى مخابره کردند. 

برخى از این جملات را بخوانید:    
 حاضرم ســر زندگیم شــرط ببندم، 
پرسپولیسى ها حاضر بودن یه دست و یه پا 
نداشتن، ولى  حسینى جا بیرانوند گلرشون 

بود!
 من نمى دونم چرا هر بازیکن استقلالى 
یا پرسپولیســى میاد توى نود همیشه یه 
پیشنهاد دوبرابرى و خیلى بهتر از تیم رقیب 

داشته که اونو ول کرده و...
 حسینى ســتاره این روزهاى لیگ داره 
میگــه روزاى بى پولیــش پورحیدرى از 
پول شــخصى خودش بهم کمک کرد که 
بتونم خونه اجاره کنم. جالب اینجاســت 
که الان باشگاه استقلال پول قراردادهاى 

منصورخان رو به خانواده اش نمى ده.
 با اون داستانى که حسینى گلر استقلال 
از زندگــى خودش تعریف کــرد، به جاى 
برنامه نود باید به ماه عسل احسان علیخانى 

مى رفت.
 حسینى از ســتایش و اوشین بیشتر 

سختى کشیده!
 مامانم هر هفته که داریم نود مى بینیم، 
میگه  اى واى ببین چه زود دوباره دوشنبه 

شد. سرعت هفته رو با نود مى سنجه.
 تنها چیزى که انتظار نداشــتم، پخش 

آهنگ عباس قادرى تو نود بود!
  به نظرم برنامه نود یه هفته هم  نظرسنجى 
پرافتخارترین تیم  ایران در آسیا رو بذاره 

پرسپولیس اول شه افتخاراتش تکمیل شه!
 عمارت زیبا و مجلــل عثمان دمبله در 

بارسلون! نکته: دمبله باز هم مصدوم شد!

نقل وانتقالات زمستانى لیگ برتر شب گذشته به پایان رسید

سرخابى هاى کم کار
 تراکتور، ذوب آهن و استقلال خوزستان فعال ترین تیم ها در جذب بازیکن بودند

که با بچه هاى تیم بود، انتقادى را مطرح کردم ولى 
بعد از آن این تصمیم را گرفتند. این کارشان تقاص 
ســنگینى دارد». مجتبى جبارى با این صحبت ها 
عملا نشــان داد که به رفتارهاى مدیران باشــگاه 
استقلال نســبت به خودش واکنش نشان خواهد 
داد. داستان فسخ یک طرفه قرارداد جبارى از سوى 

باشگاه استقلال براى بازیکنان،  رسانه ها و 
هواداران به هیچ عنوان پذیرفتنى نبود. 

نکته قابل  توجه اینجاســت که به 
نظر مى رسد داستان هاى جبارى 

بلافاصلــه پس از خبر فســخ 
رســمى قرارداد مجتبــى جبارى 

توسط باشگاه استقلال، بازیکنان این تیم 
در پست هایى اینســتاگرامى از این بازیکن 

حمایــت کردند. ایــن حمایت ها در 
شرایطى صورت مى گیرد که حالا 
همه مى دانند جبــارى به دلیل 
اختلاف با مدیران باشگاه و شخص 
ســیدرضا افتخــارى از تیم کنار 
گذاشته شده و حمایت بازیکنان 
از جبــارى مى تواند به 
مخالفت بــا مدیریت 
باشــگاه هم تعبیر 

را  افتخــارى  برکنارى 
هم بر سر زبان ها انداخته که 


